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 PROTOKÓŁ NR 7/2022 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego w dniu 09.08.2022 r. 

 

Porządek Posiedzenia 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych w Gminie Bojszowy, w zakresie urządzeń wodociągowych, na lata 

2022-2026 (od dnia 01.01.2022 r. do dnia 31.12.2026 r.). 

3. Sprawy bieżące, w tym przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

4. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

Obecni na posiedzeniu 

1. Członkowie komisji w liczbie 13 osób, według załączonej listy obecności, nieobecny 

S.Lysko 

2. Adam Duczmal – Wójt Gminy Bojszowy 

3. Beata  Łabuś - Inspektor ds. ochrony środowiska i gospodarki odpadami 

4. Marek Dygoń – Wiceprezes RPWiK w Tychach S.A. 

5. Dariusz Wojtal – Główny Księgowy RPWiK w Tychach S.A. 

6. Anna Białek – RPWiK w Tychach S.A. 

Przebieg Posiedzenia 

Ad 1. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali narad Urzędu Gminy Bojszowy. Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu i Porządku Publicznego 

Andrzej Rokowski otworzył posiedzenie komisji, powitał radnych oraz przybyłych gości, po 

czym jednogłośnie zatwierdzono porządek posiedzenia.   
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Ad 2. 

Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski udzielił głosu Panu Markowi Dygoniowi, który 

przestawił Plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych w gminie Bojszowy. 

Następnie wywiązała się dyskusja podczas, której radni otrzymali możliwość zadawania 

pytań.  

Radni R. Horst, U. Białożyt oraz A. Rokowski zadawali pytania odnośnie wykupu przyłączy 

od mieszkańców.  

Radny A. Rokowski zadał pytanie odnośnie tego jak wiele jest jeszcze w naszej gminie sieci 

stalowej wodociągu, którą należałoby wymienić. 

Radny G. Kotas zapytał o stan wodociągu przy ulicy Ruchu Oporu, czy w związku z coraz 

większą awaryjnością, spółka zamierza wymienić ten wodociąg w najbliższych latach .  

Następnie radny G. Kotas zapytał czy w związku ze wzrostem hurtowej ceny wody, planuje 

się –wzorem Lędzin, zasilanie naszej gminy z innego ujęcia wody niż aktualnie.  

Na Wszystkie pytania odpowiedzi udzielił Pan Marek Dygoń.  

Następnie przewodniczący komisji Andrzej Rokowski zarządził głosowanie nad wydaniem 

opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w Gminie Bojszowy,  

w zakresie urządzeń wodociągowych, na lata 2022-2026 (od dnia 01.01.2022 r. do dnia 

31.12.2026 r). W wyniku głosowania, jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowano projekt 

przedmiotowej uchwały. 

Ad 3. 

W sprawach bieżących przewodniczący komisji Andrzej Rokowski przedstawił pismo 

mieszkańca gminy dotyczące MPZP w rejonie ulic Starowiejskiej oraz Gościnnej. Następnie 

radne U. Białożyt oraz K. Knopek zgłosiły propozycję, aby zrezygnować z zapisów na 

dyskusję publiczną w sprawie projektu przedmiotowego planu oraz, aby zorganizować 

dyskusję na hali sportowej zamiast w Sali OSP Bojszowy w związku ze spodziewanym 

dużym zainteresowaniem mieszkańców. 

Następnie przewodniczący komisji Andrzej Rokowski przedstawił pismo mieszkańca gminy 

dotyczące budowy kładki nad rzeką Korzyniec na tzw. „Suchej Grobli”.  

Radny Janusz Wawrzyczek zgłosił konieczność budowy brakującego odcinka chodnika  

w ciągu ulicy Międzyrzecznej.  
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Radny Krzysztof Komandera poprosił w związku ze zbliżającymi się dożynkami  

o prześwietlenie drzew przy ul. Sierpowej oraz usunięcie zalegającego wiatrołomu za 

„Klubem” w Świerczyńcu. 

 

Ad 4. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia, przewodniczący Andrzej Rokowski 

podziękował wszystkim za obecność i zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

Wiceprzewodniczący Komisji 

  

Grzegorz Kotas 

 

 Przewodniczący Komisji  

 

 Andrzej Rokowski 


